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Deltagare Svemo 

Jonas Gustafson  Ordförande   

Åke Knutsson  Vice Ordförande  

Anja Claesson  Ledamot närvarade ej  

Lars Pärnebjörk  Ledamot    

Ola Hansson   Ledamot   

Ulla Peterson  Ledamot 

Lotta Kronåker Boström  Ledamot  

Jamie Roshage Spörndli  Tillförordnad Generalsekreterare 

Anna Wilhelmsson  GS/Styrelse Koordinator 

 

Gäster 

Linda Lindkvist Digitaliserings- och systemansvarig närvarade under 

rapportpunkt 6.01 

Anders Tibbling Koordinator TA-support och utveckling närvarade 

under rapportpunkt 6.01 

 

1.  Mötets öppnande samt godkännande av dagordningen 

Ordförande Jonas Gustafson öppnade dagens möte och hälsade alla välkomna. 

 

2.  Val av justerare 

Ulla Peterson valdes att justera dagens protokoll. 

 

3. Föregående protokoll  

Styrelseprotokoll 2025–06 godkändes och lades till handlingarna. 
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4. Resultatrapport  

 

Licensintäkterna fortsätter att understiga budgeterad nivå. Trots detta uppvisar det totala 

resultatet endast en något mindre avvikelse från budget. 

Efter genomgången resultatrapport beslutade styrelsen att uppdra åt GS att ta fram en 

analys av det ekonomiska utfallet, underskottet i förhållande till budgeterade licensintäkter. 

Analysen ska vara klar till styrelsemötet i augusti.  

 

 

5. Ärenden 

 

 

5.01 Uppdatering SPAR resereglemente   

Bakgrund:  

Miljökommittén har inkommit med ett förslag på uppdatering i kapitel 10, Resereglemente 

och ersättningsbestämmelser i SPAR, för att få med hållbarhetsaspekten i vårt resande.  

 

Beslut: 

Styrelsen beslutade att uppdatera kapitel 10 Resereglemente och ersättningsbestämmelser i 

SPAR enligt Miljökommitténs förslag om ”Att resa”.  

 

5.02 Budget inför 2026  

 

Bakgrund:  

Resultatet för Svemo 2022 blev negativt något som inte hade skett på många år. Den 

negativa trenden fortsatte, tyvärr med ökade förluster 2023. 2024 lyckades vi tillsammans 

vända trenden och resultatet blev svagt positivt. 

Styrelsen beslutade att för verksamhetsåret 2025 skulle sektioner, kommittéer och råd 

tilldelas ett budgetanslag. Detta betydde att sektioner, kommittéer och råd inte som tidigare 

behövde inlämna ett budgetäskande. Detta beslut togs generellt emot positivt av de flesta 

berörda.  

I och med denna förändring i budgetarbetet så blev arbetet för alla inblandade enklare och 

mindre tidskrävande. Budget 2025 blev med detta arbetssätt klar för beslut i november 2024 

och kunde fastställas av styrelsen i december 2024. 

Frågeställningen är nu hur budgetprocessen 2026 ska hanteras? 
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Beslut: 

Styrelsen beslutade med stöd av de goda erfarenheterna från i fjol att budgetprocessen 2026 

kommer att genomföras precis på samma sätt som årets budget 2025 togs fram. 

 

 

5.03 Sammansättning sektioner/ kommittéer   

 

Bakgrund:  

Svemos sektioner och kommittéer är avgörande för förbundets verksamhet och inför 

kommande år behöver styrelsen en uppdaterad bild av deras behov. För att säkerställa att 

sektioner och kommittéer fungerar väl och att de har de kompetenser och förmågor de anser 

sig behöva borde vi inventera deras behov nu inför valberedningens abete. 

 

Beslut: 

Styrelsen diskuterade sammansättning av sektioner/ kommittéer och det viktiga jobb som 

dessa utför. Styrelsen har ansvar för att säkerställa och bygga sektioner/ kommittéer som är 

starka och framtidssäkra.  

Styrelsen beslutade att varje kontaktperson tar kontakt med sin respektive sektion/ kommitté 

för att fråga hur arbetet går.  

 

5.04 Trialsektionen   

 

Bakgrund:  

Sektionen utfärdade en sanktionsavgift till arrangören Ale TK samt en skriftlig tillrättavisning 

till tävlingsledaren i samband med SM-deltävling 1 och Prolong Cup 26–27 april, 2025. 

Tillrättavisningen utfärdades med bakgrunden att tävlingsledaren ska ha brustit i att följa 

direktiven för ett SM samt det nationella tävlingsreglementet.  

 

Beslut: 

Det nationella tävlingsreglementet ger inte utrymme för tillrättavisningar att utfärdas av 

sportsektion eller sportansvarig. Styrelsen beslutar därför att upphäva sektionens beslut, 

samt ger sektionen i uppdrag att ta bort felaktig information rörande tillrättavisningen från 

hemsidan.  
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5.05 Snöskotersektionen  

 

Bakgrund:  

Tillsättande av ny Snöskotersektion bordlades vid styrelsens möte i maj.  

 

Beslut: 

Då ingen information inkommit/ inhämtats från valberedningen, beslutade styrelsen att 

bordlägga frågan till mötet i augusti.  

 

6. Rapporter 

Rapporterna behandlades inte på mötet men fanns tillgängliga inför mötet. 

 

 

6.01 Rapport Mitt Svemo  

 

Digitaliserings- och systemansvarig Linda Lindkvist och koordinator TA-support och 

utveckling Anders Tibbling gästade styrelsemötet under denna punkt och redogjorde för en 

ekonomisk analys av vägvalen framåt.  

 

6.02 Säkerhet  

 

Säkerhetsrådet hade möte måndagen den 2 juni. Mötet diskuterade bland annat: 

- Hur arbetet med sektionernas fokusområden fortskrider.  

- Rapporter från inrapporterade skador. 

- Utbildningskommittén (UK) håller på att förbundets funktionärslicenser och har bett 

  Säkerhetsrådet om hjälp. Detta kommer som en punkt på kommande möte.  

- Det gemensamma mötet med Säkerhetsrådet 25–26 oktober.  

 

Medicinska rådet hade sitt möte tisdag den 3 juni. Man diskuterade bland annat: 

- Svemo Challenge. 

- SM-veckan i Norrköping. 

- Vilka försäkringar som gäller för legitimerad personal som jobbar på tävlingar.  

- Handlingsplanen för antidoping. 

- Informationsfoldern om misstänkt hjärnskakning är uppdaterad och redo att tryckas.  

- Presentationen som kommer att förklara bilaga A på ett enkelt sätt.  

- RF utbildning Nile; Internationellt idrottssamarbete. 

- Rapporter från EM/ VM tävlingarna. 

- Det gemensamma mötet med Säkerhetsrådet 25–26 oktober.  
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6.03 Rapport RIM  

Riksidrottsförbundet (RF) och SISU Idrottsutbildarnas årsmöten, gemensamt kallat 

Riksidrottsmötet, genomfördes i Göteborg 23–25 maj 2025. Deltog gjorde ca 650 personer 

under helgen och Svemo var representerade av ombuden Ordförande Jonas Gustafson, 

Vice ordförande Åke Knutsson, styrelseledamot Ulla Peterson, tillförordnad 

generalsekreterare Jamie Spörndli samt genom Hedersordförande Håkan Leeman som var 

mötesordförande för mötena och förtjänstteckenmottagare Håkan Olsson. Under mötet 

beslutades om en ny strategi för RF och SISU mot 2035, justeringar i de ekonomiska 

stödsystemen gjordes, beslut om nytt bestraffningsreglemente togs och en ny styrelse för RF 

och SISU valdes.  

 

6.04 Rapport från styrelsens möte med distrikten  

 

Styrelsen och distriktsordföranden genomförde ett möte via Teams den 14 maj. Styrelsen 

rapporterade från sitt senaste styrelsemöte (nr 6 2025) om bland annat tillsättning av 

sektioner och kommittéer, var man är i rekryteringsprocessen av ny Generalsekreterare och 

tankarna kring Motorsport-arvet. Distrikten informerade bland annat om utbildningar, 

tävlingsverksamhet samt avsaknad av funktionärer.  

 

6.05 Förbundsmöte 2026  

Kallelsen till förbundsmötet 2026 är utskickad och planeringen av mötet är i full gång. 

Förbundsmötet kommer genomföras på Strawberry Quality Hotel Globe den 18 april 2026.  

 

6.06 Rapport Linköping MS 100 år  

Linköpings MS har under 2025 uppmärksammat sitt 100-årsjubileum. Firandet genomfördes i 

form av en Motordag på Sviestad med ett brett program bestående av uppvisningar, prova 

på-aktiviteter, utställningar och försäljning. Evenemanget samlade stor publik och var mycket 

lyckat.  

Ett särskilt medlemsarrangemang i form av en jubileumsmiddag planeras till hösten. 
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6.07 Rapport Enduro VM Skövde 2025  

Tomm Holm, sammankallande i Endurosektionen har rapporterat lite från VM i Skövde som 

gick av stapeln 23–25 maj med över 50 svenska förare som startade i dom olika klasserna. 

10 förare i GP klasserna och 24 förare i junior och ungdomsklasserna. 

Detta var ett riktigt bra arrangemang av FMCK Skövde och klubben fick mycket beröm under 

det sista jurymötet från promotorn, racedirektorn samt övriga länders delegater. 

 

Alla tre proven samt depån fanns på gångavstånd från den stora publikparkeringen vilket var 

mycket uppskattat och det pratades om stora publiksiffror (20 000 totalt varav ca 4 00 på 

supertestet). 

Tomm pratade med en av dom som sålde mat och dom hade sålt slut på lördagen och haft 

kö i ca fem timmar. 

Proven som var av typ svensk enduro blev uppskattade och utslagsgivande under helgen, 

endast små justeringar gjordes under hela helgen så det var bra förberett. 

Transporterna blev jobbiga som dom ska vara. 

Den enda plumpen i protokollet var fredagens supertest när regnet kom och avsaknaden av 

naturmaterial på delar av banan gjorde att WOW effekten uteblev, framför allt när elitförarna 

genomförde provet. 

Detta hade diskuterats tidigare i veckan men FIM:s Trackinspector tyckte inte det behövdes 

så det uteblev. 

Den svenska trailern var på plats och det var nio förare som tog vara på den chansen och 

samverkan fungerade mycket bra.  

Lät som flera av dessa vill åka till Ungerns EM-tävling för att prova sina vingar, vilket är bra 

så att fler förare får möjlighet att prova på internationella mästerskapstävlingar. 

 

7. Nästa möte 

 

Nästa styrelsemöte är onsdagen den 20 augusti 2025 klockan 19:00 på Teams. 
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8.  Avslutning  

Ordförande Jonas Gustafson tackade deltagarna och avslutade dagens möte. 

 

Vid protokollet   Ordförande 

 

 

Anna Wilhelmsson   Jonas Gustafson 

    Godkänt via mejl 2025–06–25 

 

Justerare 

 

Ulla Peterson 

Godkänt via mejl 2025–06–25 

 

 


